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Till:                                              Dakwar, Nina
Ämne:                                        Protokollsanteckning 
 
Hej Nina, 
 
Här nedan kommer vår protokollsanteckning: 
 
På bildningsnämndens sammanträde 11/10 §7 fanns socialdemokraterna initiativärende
angående att utöka antalet platser på Industritekniska programmet från 10 platser till 12.
Förslag till beslut var: 
"Att godkänna redovisningen av informationen och lägga ärendet till handlingarna". 
Ingenstans står det vad utfallet av vårt initiativärende blivit då redovisningen föredrogs
muntligt. Glädjande nog kunde vi få information om att rektorn nu har gjort det vi
önskade, nämligen att utöka antalet platser till 12. Därav yrkade vi på att ändra förslag till
beslut till: 
"Att godkänna redovisningen av informationen att antalet platser inför HT 2023 har
utökats till 12 platser och lägga ärendet till handlingarna”. 
I likhet med vad vi tidigare påtalat så anser vi att vi politiker ska fatta ordentliga beslut
baserade på bra underlag. 
 
/Socialdemokraterna i Bildningsnämnden 
 
 
 
Skickat från Outlook för iOS

https://aka.ms/o0ukef

